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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  19/9-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup   - 

Rasmus Hjort   - 

Pernille Borup Jensen   - 

  

 

1. Kort status for regnskab, budget og forespørgsel (KK) 

- Vi har betalt for en støbearbejdet på en ny kastegård.  

- Der har været udfordringer med manglende visning af fakturaer ifm. regninger fra DAF. Derfor er 

der en del udgifter, der først er bogført nu.  

- Lige nu er år-til-dato-regnskabet minus 1,4 mio., men for året ser det på nuværende tidspunkt ud 

til, at der bliver et lille underskud. Dette skyldes primært et større forbrug på redskaber end 

budgetteret.  

 

2. Fordelingsnøglen 

- Emil har sammen med andre forpersoner eller repræsentanter fra OGF’s øvrige afdelinger holdt et 

møde om fordelingsnøglen. Morten Schreiner har fremlagt et bud på en ny og mere gennemsigtig 

måde at lave fordelingen af klubhusudgifterne på. Der er dog ikke enighed om at vedtage en ny.  

 

3. Udviklingspunkter og møde 

Klubbens fremtid:  

- Træner i alle discipliner  
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- En OL-atlet inden for de næste 5-10 år  

- En ungdomsafdeling, der er så stor, at der er to hold i hver aldersgruppe  

- Odense Atletik Stadion er det sted, hvor børn og unge tager hen for at være i deres fritid.  

- Flere deltager OA-atleter til atletikstævner i alle aldersgrupper 

- Flere eliteaktiv i flere discipliner  

- Bruge vores ressourcer, medarbejdere såvel som økonomiske, til at skabe nogle flere forskellige 

events.  

- Sprede vores risiko ved at diversificere vores økonomiske grundlag.  

- Flere dedikerede/ærgerlige atletikudøvere  

- Et mere holistisk syn på atleterne  

- Et tættere samarbejde med skoler / lærerseminarium, så man kan få udbredt atletikken i højere 

grad.  

- Flere atletikudøvere på efterskolen, så der måske også på sigt kan blive ansat en atletikunderviser 

på efterskolen.  

- 20 nye trænere i løbet af de næste fem år.  

 

4. Udviklingsmøde/seminar  

- Jacob laver en afstemning om mulige datoer for et udviklingsmøde. Hvis det er muligt, skal de 

ansatte gerne med på dette møde.  

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 

12/10-23 Kl. 19 B-møde 

14/11-23 Kl. 19 B-møde 

12/12-23 Kl. 19 B-møde 

16/1-24 Kl. 19 B-møde 

5/2-24 Kl. 20 Formøde 

5/2 Kl. 18.30 Generalforsamling 

 

 

 


